
Besluitenlijst Raad Eemnes
Datum 28-09-2020
Tijd 20:00 - 22:30
Locatie BEL-kantoor, Raadzaal 0.26
Voorzitter R. van Benthem
Griffier A.H. de Graaf-Gerrits
Aanwezig M. Havinga-de Jong (CDA), P. Seldenrijk (CDA), R. van Schaik (CDA), E. 

Schade (VVD), M. van der Linde-Eggenkamp (VVD), N. Rood (D66),
J. Hoorneman (PvdA) tot 22.55 uur, M. van den Brink (PvdA), M. Schouten-
de Boer (DB), J. de Zeeuw (DB), M.C.A. Riemens (DB), B. Pouw (DB) 

   Wethouders Reijn en De Boer-Leijsma 

01 Opening
Afwezig: Dhr. Van IJken (DB)

02 Vaststellen agenda
Raadsvoorstel Geactualiseerde Gemeenschappelijke Regeling BEL-
Combinatie 2020 wordt bespreekstuk o.v.v. DB.

03 Inventariseren spreekrecht publiek

04 Vragenhalfuur
Vragenhalfuur:
Schriftelijke vragen D66 inzake telefonische bereikbaarheid
Reactie D66. Verouderde telefooncentrale komen nog aanvullende vragen 
over. 
Vragen DB inzake cijfers 1e halfjaar sociaal domein. Wethouder de Boer geeft 
aan dat destijds de cijfers nog niet volledig waren en er is net bericht dat er op 
6 oktober cijfers komen en morgen in het college de cijfers van de jeugdzorg. 
Verdere informatie komt in de nota ombuigingen. 
Vragen DB inzake aanmelden burgerpanel. Wanneer is de aanmelding 
mogelijk. Burgemeester geeft aan dat het op de website te vinden is maar het 
wordt aangepast. Zodra de button er is komt dit via de gebruikelijke kanalen in 
de publiciteit.
Schriftelijke vragen VVD inzake waterspeelplaats. De antwoorden stellen 
enigszins gerust maar de zorg is nog niet helemaal weggenomen. 
Schriftelijke vragen D66 noodverordening formulier. Beantwoording is 
toegevoegd. Burgemeester geeft aan dat de website van de VRU inmiddels is 
aangepast, ook op onze website is het inmiddels te vinden. Alle 
ondernemers/verenigingen zijn gebeld met de nieuwe regels. 
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06 Vaststellen besluitenlijst d.d. 22 openbaar en besloten en 29 juni
De besluitenlijsten worden ongewijzigd vastgesteld.

07 HAMERSTUKKEN

07.01 Actualiseren archiefdocumentatie en verantwoordingsrapportage van de 
archivaris over 2019

07.02 ENSIA verantwoording met betrekking tot Baseline InformatieVeiligheid 
Nederlandse Gemeenten (BIG) 20

07.03 Rekenkamer aanpassen verordening

07.04 Normenkader rechtmatigheid aanbesteden

07.05 Gooi en Vecht verbetering besluitvorming

07.06 Raadsvoorstel Geactualiseerde Gemeenschappelijke Regeling BEL-
Combinatie 2020
Bespreekstuk
DB brief OR niet meegenomen bij dit stuk terwijl het hier wel over gaat.
Burgemeester licht toe op welke punten de brief dit raadsvoorstel raakt.
Klankbord groep vond geen steun bij de raad en een ongeleed bestuur is 
specifieke wens uit twee raden.
D66 tegen dit voorstel vanwege het ongelede bestuur. 
Overige fracties zijn akkoord.
Er gaat een reactie naar de OR waarom we toch voor deze wijziging hebben 
gekozen.
Voorstel wordt aanvaard.

08 BESPREEKSTUKKEN

08.01 Concept Regionale Energiestrategie (RES)
CDA dient 1 amendement en 2 moties in 
M1 Salderingsregeling
Verzoekt het college: 
Door toezending van deze motie aan de minister van EZK een krachtige 
oproep te doen om de afbouw van de salderingsregeling terug te draaien en 
deze oproep te delen met de VNG, het bureau Regio Amersfoort alsmede 
omliggende gemeenten. 

M2 Innovatie
Verzoekt het college: 
In samenwerking met de andere gemeente in de Regio Amersfoort te 
onderzoeken: 
i. Hoe innovatie in de Regionale Energie Strategie (RES) een grotere en 
strategische rol kan krijgen bij het behalen van de doelstellingen. 
ii. Op welke manier de RES-regio Amersfoort innovatie en onderzoek in dit 
verband kan stimuleren en faciliteren.

A1 Laat Eemnes meeprofiteren
De navolgende alinea aan het raadsbesluit toe te voegen: 
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2d; Een financieel participatiekader op te stellen waardoor Eemnes deelgenoot 
kan worden van de verduurzaming van Eemnes. Hiermee worden inwoners, 
verenigingen en de gemeente zelf bedoeld. De uitvoering van de Regionale 
Energie Strategie is een opgave voor de gehele samenleving. Daarvoor moet 
de gehele samenleving investeren, maar zij moet ook de uiteindelijke 
opbrengsten kunnen ontvangen.

VVD kan instemmen met de RES. Verdienmodel A1 initiatiefvoorstel beter
D66 Defensie heeft standpunt ingenomen voor de windmolens op de 
Leusderheide dus daar zal wat aan moeten gebeuren. Het landt niet echt in 
Eemnes. Zon op land moet mogelijk worden  Steun voor het amendement 
Geen steun voor beide moties.
PvdA we moeten bewezen technieken gebruiken, kan instemmen met het 
voorstel maar burgers moeten zoveel mogelijk worden betrokken. Wil graag 
een commissie Energietransitie instellen. In eerste instantie steun voor het 
amendement.
DB akkoord met het concept bod en wachten op wat er op ons afkomt.
Geen steun voor amendement en de moties.
Wethouder de Boer-Leijsma reageert op de moties en het amendement.
Amendement moet wel voldoende draagvlak voor zijn. Kan beter in een motie. 
Motie innovatie kan meegenomen worden in de warmtetransitie. 
Motie Salderingsregeling sympathiek 
CDA Motie Saldering is bedoeld als signaal naar de regio en naar het rijk om 
wat van het rijk terug te verwachten.
D66 steun voor het amendement. Motie salderen geen steun, motie innovatie 
kan geen kwaad. 
Wethouder de Boer geeft aan dat nu het amendement niet kan vanwege 
ontbreken van ambtelijke capaciteit en dat het gaat tegenwerken.
D66 er komt geld vanuit het rijk om dit amendement toch te kunnen uitvoeren. 
Amendement Voor: CDA en D66; Tegen: DB, VVD en PvdA
Motie saldering ingetrokken
Motie innovatie ingetrokken
Raadsvoorstel RES unaniem vastgesteld.

08.02 Raadsbesluit gemeente Eemnes_Subsidievoorstel Scouting Maggy 
Lekeux 
CDA subsidie 0% rente punt 3 verduidelijking 10 extra kinderen.
Nu staat er in het raadsbesluit dat het college hier afspraken over maakt. Is 
huurovereenkomst met GNR langer geworden?
VVD gewijzigde raadsvoorstel is dat goed afgestemd met de Maggy Lekeux en 
gemeente Laren? Akkoord met dit gewijzigde voorstel.
D66 fijn dat er nieuwe huisvesting mogelijk gemaakt wordt. Wat zijn de 
rentekosten.
PvdA akkoord met het gewijzigde voorstel. Jaarlijkse subsidie moet wel blijven 
doorgaan. Men had liever een andere locatie gezien.
DB wijziging van financiering kan men mee instemmen. De grootte van het 
gebouw is wel een probleem, is dit nu echt noodzakelijk. 
Wethouder de Boer-Leijsma reageert op de vraag van de verplichting van 10 
kinderen. Zij heeft de discussie geïnterpreteerd om de regeling met de 
kinderen minder stringent te beschrijven. Burgemeester Van Benthem reageert 
op de vragen qua financiën.
CDA vind dat je de scouting niet kunt verplichten om kinderen met problemen 
in het preventieve voorveld aan te nemen terwijl ze niet daarvoor zijn toegerust 
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qua leiding. Wethouder de Boer geeft aan dat dat niet de bedoeling is. CDA 
geeft aan dat het zo nu wel staat beschreven in het voorstel.
Korte schorsing. 
CDA heeft moeite met punt 3 van het besluit maar men volgt de woorden van 
de wethouder.
Voorstel wordt unaniem vastgesteld.

08.03 Verkoop voormalige bibliotheek
PvdA akkoord, het is wat het is. Voorkeur was voor een andere optie, jammer 
dat de appartementen voor ouderen niet gerealiseerd kunnen worden.
Overige fracties akkoord.
Voorstel wordt unaniem aanvaard

08.04 Verantwoording project Huis van Eemnes
DB refereert aan de discussie die hieraan vooraf is gegaan en de motie die 
deze verantwoording nu op tafel legt. Verrast door wat er nu voorligt, er worden 
scheiding gemaakt tussen nagelvast en niet nagelvast, er zit een investering 
verstopt van 358.000 euro. 
Waarom nu pas dit voorstel. Duidelijke kosten per jaar. Waarom gerelateerde 
kosten toerekenen. Niemand snapt de nota.
PvdA deze overschrijding is niet schrikbarend. Wat is de procedure geweest 
wat betreft de financiering was niet elegant, maar het staat nu wel helder 
beschreven. 
D66 je kunt blijven focussen op de overschrijding maar eens met dit voorstel
VVD tevreden met dit voorstel, als we kijken naar de TCO en de jaarlijkse 
cijfers een duidelijk verhaal en men kan het besluit steunen. 
CDA wat voorligt kan meer goed mee instemmen. Het is binnen de lijntjes 
gebleven. 
Burgemeester Van Benthem reageert op de vragen. Er staan veel cijfers en in 
detail. Het is maximaal transparant genoteerd in deze nota. Vanwege de 
gevoeligheid is het op deze manier opgeschreven en er is niets verstopt. 
Nagelvast en niet nagelvast is gedaan vanwege het overgaan van de 
bestuurscommissie van de Hilt. (verzelfstandiging)
Renteberekening moet via een speciale BBV regeling die wettelijk is 
vastgelegd, dat is geen keuze. 
DB heeft nog aanvullende vragen over de manier van berekenen
PvdA de lagere kosten komen vooral door de lagere rente.
D66 vind het wel ver gaan dat er allerlei omliggende zaken bij betrokken 
worden. 
VVD allerlei zaken worden erbij gehaald waarbij de discussie eindeloos wordt.
CDA jaarlijkse kosten is niet gestegen en dat is discussie tussen 
totaalfinanciering.
Burgemeester Van Benthem geeft aan dat we beginnen bij een bedrag en dan 
worden er zaken afgehaald en alles wordt verwoord in de begroting. Daar kun 
je het mee eens zijn of niet maar het is wel inzichtelijk. 
Voorstel wordt aangenomen. DB stemt tegen, overige fracties stemmen voor. 

08.05 Integratie woonvisie en college akkoord in Zuidpolder
DB positief maar wel met in het achterhoofd dat dit een 
onderhandelingsresultaat is. Verdeling wooncategorieën is aardig goed gelukt. 
Financiën goed verwoord en onderhandeld. Geven graag mee dat nu het 
gevoel is dat het wat te vol wordt gebouwd en dat de richtlijnen in het 
masterplan gewaarborgd moet worden. De oplossingen voor het parkeren zijn 
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geen goede oplossingen. Het restant 2023 en 2024 liever in 3 jaar uitsmeren 
en niet in 2 jaar. Er wordt de komende jaren veel gebouwd op 
inbreidingslocaties. 
PvdA compliment voor het goede resultaat. Goedkoop sociaal en middenduur 
krijgen de eerstkomende jaren de nadruk. Totaal aantal te bouwen woningen 
kan zo blijven. Instemming voor dit voorstel.
D66 tevreden over het aantal bouwen in de betaalbare sector.  Het blijkt dat er 
8 komen i.p.v. de genoemde 3 in de column. Dat het wat voller wordt is dan het 
resultaat van het aantal woningen in de betaalbare sector. Bouwtempo is geen 
taboe en positief over deze ontwikkeling.
VVD niet blij dat de risico verschoven wordt naar een nieuwe coalitie. Er mag 
niet gesproken worden over de financiële cijfers waarop geheimhouding rust. 
Wie is de geadresseerde? Waar vreest het college voor. Er zijn geen goede 
redenen om de cijfers geheim te houden. Stemt tegen het onderdeel om de 
geheimhouding te bekrachtigen.
CDA we hebben de inkomsten nodig en gemêleerd bouwen is een wens. 
Waarom niet  het jaar 2022 gebruiken om het bouwen naar voren te halen.
Wethouder Reijn beantwoordt de vragen. De geheimhouding zullen we in de 
toekomst wat scherper moeten stellen en beter motiveren. Discussie over de 
laatste woningen eerder of later bouwen is wat betreft het college niet aan de 
orde. Dit is het resultaat van de onderhandelingen. Neemt niet weg dat als het 
echt aan de orde komt en de situatie ernaar is, dat dit kan wijzigen. Het 
oorspronkelijke masterplan wil men niet uit het oog verliezen. 
DB we lezen niets terug over koopgarant, dit moet ook mogelijk zijn in 
Zuidpolder.
DB Korte stemverklaring: akkoord met het voorstel, niet voor het bouwen van 
de laatste woningen in 2 jaar, geen brug voor parkeren, masterplan moet 
gevolgd worden en is leidend.
D66 reactie op de geheimhouding en de reactie van de wethouder hierop. De 
wet geeft hiervoor duidelijke handvatten. De inwoners hebben recht om te 
weten welke beslissingen men neemt op financieel gebied. 
VVD verder geen opmerkingen, we besluiten over het 
onderhandelingsresultaat.
CDA geeft aan waarom men in 2022 al te gaan bouwen met de duurdere 
woningen om de sociale woningen mogelijk te maken. 
Wethouder Reijn zaken naar voren halen of verder naar achter kan nu niet 
worden vastgelegd omdat dit een onderhandelingsresultaat is. Neemt niet weg 
dat de markt in beweging is en als de situatie zich voordoet kan men 
schakelen.
Er ontstaat discussie over het bouwen van de laatste woningen. 
Stedenbouwkundig plan goed bewaken, niet parkeren op bedrijventerrein
DB Akkoord met het voorstel, niet akkoord met een brug naar bedrijven terrein; 
Geen afbreuk aan het originele stedenbouwkundig plan; Langer doen over het 
bouwen van de laatste woningen.
VVD akkoord maar is  tegen onderdeel 4 en geen risicovolle projecten naar het 
eind verzetten.
D66 eens met het voorstel kanttekening sneller meer sociaal
CDA tegen
Overige fractie zijn voor. Voorstel wordt aangenomen

08.06 1e bestuursrapportage 2020 RUD Utrecht
Openstaande vraag van de VVD. Wethouder Reijn geeft aan wat er uit de 
bestemmingsreserves komt. Omgevingswet is erg ingrijpend voor de RUD.
Unaniem aanvaard



Pagina 6

08.07 Rekenkamer onderzoek Energietransitie
Amendement VVD gaat erover dat men het besluit wil aanpassen van: Over te 
nemen te vervangen als leidraad.
CDA heleboel aanbevelingen en door het amendement aan te nemen 
voorkomt dat heel veel rompslomp.
DB goed dat dit amendement er is. 
PvdA akkoord met amendement
D66 amendement is niet nodig. Het klimaatbeleid zou verankerd worden in de 
begrotingscyclus, dan heb je een logisch moment en de raad kan beter sturen. 
Akkoord met de aanbevelingen.
Wethouder de Boer kan amendement overnemen. De verslaglegging gebeurt 
al in de lijn zoals D66 schetst. Klimaatupdate is een extra service. 
D66 tegen amendement
Unaniem instemming voor het voorstel.

09 Sluiting 23.30 uur


